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Abstract (en)
The device comprises a pair (4) of cutting cylinders which are fitted with a product guide (15) extending over the width of a material strip (3). The
material strip bridges over the area of the outflow wedge of the cutting cylinder pair, up to the inflow area (31) of the conveyor belts (5.1,5.2). The
guide incorporates two guide parts, which form a funnel-shaped inflow area (22) and the product guide has two components (15,1,15.2), which may
be fitted to the edge areas of the cutting cylinder pair. The inflow area may be adjustable between the conveyor belts, in order to become narrower
or wider and this can be achieved by an adjustable roller (29).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Produktführungseinrichtung am Schneidzylinderpaar (4) eines Falzapparates (1), mit zwei Schneidzylindern
(4.1, 4.2) für die senkrecht zugeführte Bahn (3). Dem Schneidzylinderpaar (4) nachgeschaltete Transportbandleitungen (5.1, 5.2), laufen über
Umlenkrollen (6,7) und führen die abgetrennten Produkte weiter. Dem Schneidzylinderpaar (4) ist eine sich zumindest teilweise über die Breite
der Materialbahn (3) erstreckende Führungseinrichtung (15; 15.1, 15.2) zugeordnet. Diese überbrückt den Bereich vom Auslaufzwickel des
Schneidzylinderpaares (4) bis zum Einlaufbereich (31) von Transportbändern (5.1, 5.2). <IMAGE>
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